
7. TOPLANTI  

24 Aralık 2011 Cumartesi, Saat 0:30, Ege Üniversitesi Tıp Eğitimi Anabilim Dalı, İzmir  

TUTANAK 
 
1. Açılış ve gündemin okunmasının ardından komisyon üyelerine Prof. Dr. Enis Alpin Güneri 
tarafından, Prof. Dr. Recep Ünal ve Dr. Levent Olgun’ un mazeretleri nedeniyle, Prof. Dr. 
Çağatay Han Ülkü’ nün ise yurtdışı eğitim görevinde olması nedeniyle toplantı ve sınava 
katılamayacakları bilgisi verildi.  
 
2. Prof. Dr. Enis Alpin Güneri tarafından Yeterlik Kurulu Başkanlığı’ nca göreve başlangıç 
tarihleri ve mazeretli olarak katılanamayan toplantıların belirlenmesi istendiği bilgisi verildi, 
toplantıda olmayan üyelerin de bu konuda bilgilendirilmesi planlandı.  
 
3. Prof. Dr. Enis Alpin Güneri tarafından Uygulama Sınavı için gereğinde ihtiyaç duyulabilecek 
gözetmen öğretim üyelerinin temini hakkında yaşanan ve yaşanabilecek sorunlar ve çözüm 
önerileri hakkında bilgi verildi. Komisyon üyelerinin Başkan dahil 12 kişi olması, Uygulama 
Sınavı’ da 11 gözetmene ihtiyaç duyulması, yakın vadede komisyon üye sayısının 
arttırılmasının zor olabilmesi nedenleri ile; Yeterlik Kurulu Başkanlığı’ na dilekçe ile bilgi 
verilerek, komisyon üye sayısının Uygulama Sınavını yapmak için yeterli olmaması durumunda, 
gözetmenlik yapmak üzere davet edilecek kişilerin belirlenmesi amacıyla, Ege Bölgesindeki 
Eğitim Kurumları Anabilim Dalı Başkanlıkları ve Klinik Şefliklerine, belirlenen sınav takvimine 
göre Uygulama Sınavı’nda görev almak üzere davet edilebilecek kişilerin adlarının önceden 
belirlenmesi konusunda bir bilgilendirme ve davet yazısının gönderilmesinin istenmesine 
oybirliği ile karar verildi.  
 
4. 25 Aralık 2011 Pazar günü yapılacak olan 2011 Uygulama Sınavı hazırlıkları tamamlandı, 
istasyonlar ve görev alacak üyelerin belirlendi, bir istasyondaki gözetmen eksikliği, daveti 
kabul eden Dokuz Eylül Üniversitesi KBB Anabilim Dalı’ndan Doç. Dr. Cenk Ecevit’ in 
görevlendirilmesi ile giderildi.  
 
5. 2011 Uygulama Sınavı yapıldı ve sonuçları belirlendi, daha sonra sınav tutanağı hazırlandı.  
 
6. 2012 Ocak veya Şubat ayı içinde bir toplantı yapılması planlanarak, dilek ve temennilerin 
ardından toplantıya son verildi.  
 

 


